
Osnovna šola Sveti Jurij T: 02 5571 003 

Sveti Jurij 13 F: 02 5588 480 

9262 Rogašovci T: 02 5588 488 (ravnatelj)  

  E: tajnistvo@ossvj.si 

 

Številka: 900-2/2021-6 

Datum: 21. 9. 2023 

 

IZVLEČEK ZAPISNIKA 

6. seje Sveta zavoda Osnovne šole Sveti Jurij, ki je bila 21. 9. 2023, s pričetkom ob 18.00, v 

prostorih OŠ Sveti Jurij. 

 

Na seji je bilo prisotnih 9 članov, 1 član je napovedal kasnejši prihod, 1 član svoje odsotnosti 

ni opravičil. Prisoten je bil tudi gospod ravnatelj, sindikalna zaupnica je opravičila svojo 

odsotnost. 

 

1. TOČKA 

Predsednica sveta je pozdravila navzoče ter po pregledu prisotnosti ugotovila, da je svet 

sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. 

 

2. TOČKA 

 

SKLEP 6/1-2023 

Potrdi se predlagani dnevni red za 6. sejo Sveta zavoda Osnovne šole Sveti Jurij 

Izid glasovanja: ZA x 9 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/1-2023 soglasno sprejet. 

 

Seja je potekala po naslednjem dnevnem redu 

1. Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti; 

2. Potrditev oz. dopolnitev dnevnega reda; 

3. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje ter 5. in 6. korespondenčne seje (gradivo v prilogi);  

4. Samoevalvacijsko poročilo o življenju in delu OŠ Sveti Jurij z VVE za šolsko leto 

2022/2023; 

5. Poročilo o uresničevanju vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/2023 ter predstavitev 

Akcijskega načrta vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024; 

6. Poročilo o uresničevanju razvojnega načrta za šolsko leto 2022/2023 ter predstavitev 

Akcijskega načrta razvojnega načrta za šolsko leto 2023/2024; 

7. Predstavitev Letnega delovnega načrta OŠ Sveti Jurij z vrtcem za šolsko leto 2023/2024 

ter potrditev (gradivo v prilogi);  

8. Pobude, vprašanja, predlogi. 

 

3. TOČKA 

Zapisnik 5. seje ter 5. in 6. korespondenčne seje so člani prejeli skupaj z vabilom. Ker na 

zapisano ni bilo nobenih pripomb je predsednica v sprejem predlagala naslednji 

SKLEP 6/2-2023 

Potrdijo se zapisnik 5. seje ter 5. in 6. korespondenčne seje. 

Izid glasovanja: ZA x 9 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/2-2023 soglasno sprejet. 

 



4. TOČKA 

Samoevalvacijsko poročilo je predstavil ravnatelj 

Po predstavljenem je predsednica poročilo dala v razpravo. Ker pripomb na podano ni bilo, je 

predsednica v sprejem predlagala naslednji 

 

SKLEP 6/3-2023 

Potrdi se Samoevalvacijsko poročilo o življenju in delu OŠ Sveti Jurij z VVE za šolsko leto 

2022/2023. 

 

Izid glasovanja: ZA x 9 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/3-2023 soglasno sprejet. 

Po predstaviti te točke se je sestanku pridružil še 1 član. 

 

5. TOČKA 

Poročilo o uresničevanju VN ter spremembe vzgojnega načrta je podal ravnatelj. 

Po podanem je predsednica zbrane pozvala k razpravi. Ker pripomb na podano ni bilo je v 

sprejem predlagala naslednji 

SKLEP 6/4-2023 

Potrdi se Poročilo o uresničevanju vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/2023 ter Akcijski 

načrt vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024, z dopolnitvijo pravil Vzgojnega načrta. 

 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/4-2023 soglasno sprejet. 

 

6. TOČKA 

Poročilo o RN in AN RN je predstavil ravnatelj.  

Po podanem je predsednica zbrane pozvala k razpravi. Ker pripomb na podano ni bilo je 

predsednica v sprejem predlagala naslednji  

SKLEP 6/5-2023 

Potrdi se Poročilo o uresničevanju razvojnega načrta šole in vrtca za šolsko leto 2022/2023 ter 

Akcijski načrt razvojnega načrta šole in vrtca za šolsko leto 2023/2024. 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/5-2023 soglasno sprejet. 

 

7. TOČKA 

LDN za šolsko leto 2023/2024 so člani prejeli skupaj z vabilom, predstavil ga je ravnatelj. 

Predsednica je zbrane pozvala k razpravi. 

Gospoda Kisilaka je zanimalo ali je občina že dobila soglasje za izgradnjo sončne elektrarne. 

Ravnatelj je dejal, da nima informacije o tem, da pa je v teku zamenjava strešne kritine na 

vrtcu Rogašovci, ki bo opečnata. 

Nadalje je gospoda Kisilaka zanimalo ali se je z izgradnjo mansardnih prostorov sprostila 

prostorska stiska, ki je v preteklih letih nastajala zaradi lociranega oddelka Glasbene šole 

Murska Sobota. Ravnatelj je odgovoril pritrdilo, hkrati pa dejal, da šola za uporabo prostorov 

ne zahteva povračila stroškov od Glasbene šole. 

Gospoda Zorjana je zanimalo ali je strošek za učence, ki obiskujejo Glasbeno šolo v Murski 

Soboti, enak strošku za učenca, ki obiskuje oddelek Glasbene šole na naši šoli. Ravnatelj je 

odgovoril pritrdilno. 



Gospa Turza je povedala, da je bila na sestanku Glasbene šole podana zahvala zaradi velike 

pripravljenosti k skupnemu dialogu glede organizacije. 

Po končani razpravi je predsednica v sprejem predlagala naslednji  

SKLEP 6/6-2023 

Potrdi se Letni delovni načrt Osnove šole Sveti Jurij in VVE pri šoli za šolsko leto 2023/2024. 

 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/6-2023 soglasno sprejet. 

 

8. TOČKA 

a) Ravnatelj je zbrane seznanil s Publikacijo za vrtec. Ker pripomb ni bilo je predsednica 

v sprejem predlagala naslednji  

SKLEP 6/7-2023 

Potrdi se Publikacija za vrtec pri OŠ Sveti Jurij, za šolsko leto 2023/2024. 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/7-2023 soglasno sprejet. 

 

b) Na podlagi Pravilnika o napredovanju ravnatelju pripada naziv višji svetnik. 

Napredovanje ravnatelja v višji naziv predlaga svet zavoda v soglasju z ravnateljem.  

Po opravljenem glasovanju je predsednica v sprejem predlagala naslednji  

SKLEP 6/8-2023 

Svet zavoda na podlagi drugega odstavka 4. člena Pravilnika o napredovanju zaposlenih v 

vzgoji in izobraževanju v nazive predlaga in daje pozitivno mnenje za napredovanje 

ravnatelja Osnovne šole Sveti Jurij Aleksandra Mencigarja v naziv višji svetnik. Ocenjuje se, 

da je pri svojem delu nadpovprečno delovno uspešen, kar izhaja iz predstavljene ocene 

delovne uspešnosti. 

 

Na podlagi tretjega odstavka 16. člena Pravilnika o napredovanju zaposlenih v vzgoji in 

izobraževanju je potrebno pridobiti mnenje Zavoda RS za šolstvo OE Murska Sobota o 

utemeljitvi ocene delovne uspešnosti. 

 

Predsednico sveta zavoda se pooblasti, da poskrbi za vse aktivnosti, ki so potrebne za vložitev 

predloga za napredovanje pri ministrstvu, pristojnem za vzgojo in izobraževanje 

 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/8-2023 soglasno sprejet. 

 

c) Ravnatelj je izpostavil tragični dogodek iz Škofje Loke, ko je šofer avtobusa do smrti 

povozil otroka in poudaril pomembnost obnašanja otrok pri vstopanju in izstopanju z 

avtobusov. 

d) Ravnatelj je zbrane seznanil, da bomo iz stare učilnice za gospodinjstvo odstranili 

kuhinjske elemente, saj imajo otroci v mansardnih prostorih na voljo novo, 

modernejšo gospodinjsko učilnico. Kuhinjske elemente bi lahko podarili o enemu 

izmed društev v občini. 

Predsednica v sprejem predlagala naslednji  

SKLEP 6/9-2023 

Kuhinjski elementi iz gospodinjske učilnice se tekom šolskega leta odstranijo ter se podarijo 

enemu izmed društev s sedežem v Občini Rogašovci. 



 

Izid glasovanja: ZA x 10 PROTI x 0 VZDRŽANI x 0 

 

Na osnovi glasovanja je bil sklep 6/9-2023 soglasno sprejet. 

 

 

 

Seje je bila zaključena ob 19.20. 

 

 

 

 

Zapisala:            Predsednica Sveta zavoda OŠ Sveti Jurij: 

Anja Banfi         Mateja Klement, prof. 

 

 
 

Priloge:/ 


